

Aktuell!!

Am 10. August erreichte uns diese dringende Nachricht von AFTA, unserem Partner im Nahen Osten! Danke für Eure Gebete!

(Spenden leiten wir ohne Anzüge an AFTA weiter.)



“In that day there will be a highway from Egypt to Assyria. The Assyrians will go to Egypt and the Egyptians to Assyria. The Egyptians and Assyrians will worship together. In that day Israel will be the third, along with Egypt and Assyria, a blessing on the earth. The Lord Almighty will bless them, saying, “Blessed be Egypt my people, Assyria my handiwork, and Israel my inheritance.”” Isaiah 19:23-25

Dear AFTA friends

Greetings, Tonight I've received a message from one of the spiritual fathers of the nation of Sudan, pleading with me to do something to provide food and urgently needed help to our brothers & sisters in the Lord who left everything behind and fled to Egypt and don't have food or shelter.

Many are stuck at the borders. Fighting broke out on April 15, after weeks of tension between the army and the powerful paramilitary group, the Rapid Support Forces (RSF). Both groups were allies. Together, they seized power in a 2021 coup. But, tensions increased over the proposed integration of the RSF into the military. The key question is who is in control and who would be the military's commander-in-chief during an integration period?

We have 13 full time church planters who are ready to organize the much needed relief. We ask you to pray and give generously towards this urgent need. Brothers, sisters and many children are going hungry and many of them can't find medicine especially those with chronic diseases.

Rev. Afeef Halasah

Founder & Director of Arabs For The Arabs(AFTA)

Liebe AFTA-Freunde

ich grüße Sie,

heute Abend habe ich eine Nachricht von einem der geistlichen Väter der sudanesischen Nation erhalten, der mich bittet, etwas zu tun, um unseren Brüdern und Schwestern im Herrn zu helfen, die alles zurückgelassen haben und nach Ägypten geflohen sind und weder Nahrung noch Unterkunft haben. Viele sitzen an den Grenzen fest.

Nach wochenlangen Spannungen zwischen der Armee und der mächtigen paramilitärischen Gruppe "Rapid Support Forces" brachen am 15. April Kämpfe aus. Beide Gruppen waren Verbündete. Gemeinsam übernahmen sie 2021 die Macht in einem Staatsstreich. Die Spannungen nahmen jedoch zu über die vorgeschlagene Integration der RSF in das Militär. Die Schlüsselfrage lautet: Wer hat die Kontrolle und wer wäre der Oberbefehlshaber des Militärs während einer Integrationsphase? Wir haben 13 hauptamtliche Gemeindegründer, die bereit sind, die dringend benötigte Hilfe zu organisieren.

Wir bitten Sie um Gebet und großzügige Spenden für diese dringende Notwendigkeit. Brüder, Schwestern und viele Kinder hungern, und viele von ihnen haben keine Medikamente, vor allem diejenigen mit chronischen Krankheiten.

Pastor Afeef Halasah

Gründer und Direktor von „Arabs For The Arabs“ (AFTA)